
 

 

Utvecklingsplan för vår 18-hålsbana 

Som Ni säkert känner till har vi låtit Magnus Sunesson, som är bandesignkonsulent, 

lämna ett förslag för utveckling av vår bana. Bankommittén och styrelsen har gått 

igenom förslaget och nu är det våra medlemmars tur att lämna synpunkter. 

Baserat på förslaget och de synpunkter vi får in kommer styrelsen vid 

augustisammanträdet fatta beslut om en treårig utvecklingsplan. 

Vi lägger ut Magnus förslag ograverat på hemsidan så alla medlemmar har möjlighet att 

tycka till. 

Vi kommer att ha tre möten där medlemmarna får möjlighet att argumentera för sina 

synpunkter. Man får boka sig till ett möte i GIT-systemet. Antalet deltagare på 

respektive möte är maximerat till 15 medlemmar. Före deltagande i mötet ska man 

skriftligen lämnat sina synpunkter med angivande av vilket hål och vilken punkt förslaget 

avser. 

Synpunkterna skall skickas till klubbchef Stellan Ragnar mail 

klubbchef@bosjoklostergk.se med kopia till klubbens ordförande Hans-Åke Carlsson mail 

0413.23622@telia.com  

Skulle alla mötena bli fulltecknade kommer vi att ha flera möten. 

Mötena är planerade till följande tider 

o Lördag 27/6 kl 15.00 

o Måndag 29/6 kl 18.00 

o Onsdag 1/7 kl 18.00 

Det går givetvis bra att lämna synpunkter utan att närvara på något möte. Senaste datum 

för lämnande av synpunkter är den 30/6. 

Med vänlig hälsning 

Styrelsen för Bosjökloster GK    
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